



Protokoll Höstterminsmöte II 2024

Tid: Tisdag 19 November 2024 kl. 17.15(..)

Plats: M:A M-Huset

§	Ärende	Åtgärd	Bilaga
§0	Genomgång av mötesteknik och mötesformalia	Information	1
	Talman Oscar Stjernfält går igenom mötesformalia kl. 17.17.		
	Talman Oscar Stjernfält informerar om att alla som närvarar på hela mötet kommer få ett ölglas.		
§1	TFMÖ	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält förklarar mötet öppnat kl. 17.20.		
§2	Val av mötessekreterare	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på		
	att välja Isak Kjöning Bertheau till mötessekreterare.		
	Mötet beslutade		
	att bifalla yrkandet.		
§3	Val av två justeringsmän tillika rösträknare	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på		
	att välja Hugo Andersson och Viktor Billing till justeringsmän tillika rösträknare.		
	Mötet beslutade		
	att bifalla yrkandet.		
§4	Fråga om mötets behöriga utlysande	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på		
	att mötet är behörigt utlyst.		
	Mötet beslutade		
	att bifalla yrkandet.		



§5 Fastställande av föredragningslista

Ordningsfråga **0**

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att godkänna föredragningslistan med tillägg av en försenad handling till punkt §10.7

Namntillägg för sektionens talman

Mötet beslutade

att godkänna föredragningslistan enligt ovanstående yrkande

§6 Adjungeringar

Beslut

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att samtliga närvarande som ej är medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH ska adjungeras med yttrande- och yrkanderätt. Vidare råder rösträtt till samtliga medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH närvarande på plats som fått personlig röstringskod tilldelad.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§7 Datum för justering av protokoll

Information

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att protokollet ska vara justeringsmännen till handa senast den 29 november 2024.

att protokollet ska vara färdigjusterat senast den 6 december 2024.

att protokollet ska offentliggöras senast den 10 december 2024.

att eventuella stadgeändringar skickas till Fullmäktige på Teknologkåren senast den 11 december 2024.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§8 Meddelanden

Information

Eventansvarig Gabriel Berthet och Socialt Ansvarig Rasmus Manelius berättar om våra förhållningsregler på våra sektionsmöten och uppmuntrar att hålla en god miljö och respektfulla diskussioner under mötet.

Gabriel berättar även att våra stadgar från HT1 nu har blivit godkända av fullmäktige.

Kommunikationsansvarig Felix Granvik berättar om kårens fullmäktigeval som pågår just nu och uppmuntrar alla som är på sektionsmötet att gå in och rösta.

Utbildningsansvarig Sofie Rouse presenterar en gåva från styrelsen till phøset som tack för



en väl genomförd nollning.

§9 Fastställande av budget för nästa års verksamhet **Beslut** [3](#)

Skattmästare Teo Martinsson presenterar den föreslagna budgeten för 2025 och svarar på frågor. Förslaget finns tillgängligt tillsammans med handlingarna.

Mötet beslutade

att fastställa budgeten för kommande verksamhetsår.

§10 Propositioner **Beslut** [4](#)

§10.1 Projektgrupp MULLE **Beslut** [4.1](#)

Husansvarig Joel Toryd och Näringslivsansvarig Sander Padeloup presenterar propositionen och svarar på frågor.

Propositionen handlar om att tillsätta en förtroendevald projektledare att tillsätta projektgruppen som tillsammans ska undersöka behov och möjlighet för inköp av bil till sektionen.

Seniorsledamot Felix Langenius frågar om det är möjligt att tillsätta ledaren för projektgruppen senare på ett styrelsemöte. Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau svarar att det måste väljas på sektionsmöte då den ska vara förtroendevald.

Skattmästare Teo Martinsson frågar om mötet anser det värt att tillsätta gruppen om intresset och behovet finns.

Gudphadder Alexander Bergsten svarar att han tycker det vore bra då det finns behov för det.

Husansvarig Joel Toryd svarar också att en undersökning har gjorts från styrelsen ut till utskotten där responsen också varit positiv till inköpet.

Tidningsdesigner Henrik Löf yrkar på att tillsättandet av projektledaren hamnar sist i valärenden.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen med ovanstående tilläggsyrkande

§10.2 Stadgerevidering **Beslut** [4.2](#)

Skattmästare Teo Martinsson presenterar propositionen och svarar på frågor.



Seniorsledamot Axel Alm frågar hur lång tid bokslutet brukade ta före Aspia men Teo svarar att det är gammalt och oklart hur det gått till på äldre år.

Seniorsledamot Felix Langenius frågar hur detta matchar ut med vårterminsmötet och om det skulle kunna uppstå konflikt ifall bokslutet inte hinner bli klart. Teo svarar att det beror till stor del på skattmästarens kontakt med Aspia för att se till att leda arbetet framåt.

Cophøs Adam Larsson frågar om vi har något konkret krav på Aspia till när de senast måste leverera bokslutet. Teo svarar om det skulle ta orimligt lång tid för bokslutet att bli färdigt så är enda konsekvensen att styrelsen inte blir ansvarsbefriade.

Husansvarig Joel Toryd påpekar att det är i styrelsens intresse att få bokslutet klart i tid för att de då blir ansvarsbefriade.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion.

Tidningsdesigner Henrik Löf anser det onödigt att det ska stå specifikt externa revisorer och vill ändra denna text.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på
att det i Paragraf J ska stå: *“Till revisorerna överlämna bokslut senast 3 läsdagar efter detta har upprättats.”*

Mötet beslutade
att bifalla propositionen med ovanstående ändringsyrkande.

§10.3 MOGs sammanträden

Beslut

4.3

Vice Ordförande Nanna Öström presenterar propositionen och svarar på frågor.

Talman Oscar Stjernfält öppnar för diskussion.

Tidningsdesigner Henrik Löf tycker vi ska sträva efter att sammankalla det en gång per läsperiod. Nanna svarar med att det är bättre om det representerar hur mycket MOG hinner med att samordnas.

MEKKA-medlem Thea Lindell frågar om det inte vore rimligare att först minska till en gång per termin istället för läsår. Nanna svarar att hon pratat med sittande och blivande Seniorsordförande som båda anser att läsår passar bättre.



Mötet beslutade
att bifalla propositionen.

§10.4 Sektionens firmatecknare **Beslut** [4.4](#)

Eventansvarig Gabriel Berthet presenterar propositionen och svarar på frågor.

Seniorsledamot Axel Alm frågar varför Sexmästaren inte är del av detta då den ofta har lokalbokningar för alla evenemang. Gabriel svarar att det kan bli stora summor pengar ifall alltför många kontrakt tecknas utan uppsyn och man har dålig ekonomi och inte kan betala fakturan.

Axel frågar vidare om man kan sätta en viss summa pengar som man får teckna för, Gabriel svarar att styrelsen är de som är ytterst ekonomiskt ansvariga som måste ta ansvar för pengarna och bör då även vara de som signerar ut större summor.

Tidningsdesigner Henrik Löf frågar varför vi ger vår strategiska styrelse mer operativa uppdrag i och med att ledamöter nu måste skriva på mer kontrakt. Gabriel svarar med att vi inte är enbart en strategisk styrelse utan även har väldigt många operativa uppdrag och hjälper till i många ärenden på sektionen även på en operativ verksamhetsnivå med utskotten.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion.

Henrik tycker det är begränsande att det endast ska vara styrelseledamöter för att ifall vi vill lägga till sexmästare vid ett senare tillfälle så blir det ytterligare 2 sektionsmöten.

Gabriel håller inte med och anser att beslutet bör ses över en gång extra isåfall, Teo håller också med om att man ska vara försiktig med att utöka firmatecknare på sektionen.

Henrik frågar vad riskerna blir med att utöka möjligheten för exempelvis sexmästare till tillstånd eller verkmästare med inventarier.

Gabriel svarar att det ändå inte hade representerat hur verksamheten ser ut idag då det är Eventansvarig och Husansvarig löser dessa uppgifter.

After-School Ansvarig Leo Bergendorff påpekar att även om det är bra med agil arbetsfördelning så finns det också en poäng att allt är centraliserat i styrelsen ifall det finns olika åsikter eller vid osäkerhet till vem man ska vända sig.



Henrik påpekar att det han vill är inte att lägga till fler i policyn utan endast möjliggöra det i stadgarna att genomföra dessa ändringar i framtiden på endast ett sektionsmöte.

Mötet beslutade
att bifalla propositionen.

*Mötet ajourneras i 40 minuter.
Mötet återupptas kl.19:04.*

§10.5 Reglementesändringar **Beslut** [4.5](#)

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau presenterar propositionen.

Mötet beslutade
att bifalla propositionen.

§10.6 Mandatperioder **Beslut** [4.6](#)

Eventansvarig Gabriel Berthet presenterar propositionen och svarar på frågor.
Gabriel yrkar på att godkänna propositionen enligt alternativ 1.

Mötet beslutade
att bifalla propositionen enligt alternativ 1.

§10.7 Namntillägg för sektionens talman **Beslut** [4.7](#)

Sektionsordförande Linnea Jungestad presenterar propositionen och svarar på frågor.

Joel frågar om det behöver ändras på fler ställen där talman nämns. Linnea svarar att den nämns fler gånger men att man väljer att göra det likt Seniorsordförande som är tillika pyntphørman att det endast ska nämnas i reglementet.

M-bracer Ellie Levin lyfter att om det främjar jämlikheten så kan man kalla det vad man vill och att man hade kunna välja att talperson att stå först av alternativen.

Mötet beslutade
att bifalla propositionen.

§11 Motioner **Beslut** [5](#)

§11.1 Förenklade av reglementets utförande kring utskottens sammansättning **Beslut** [5.1](#)



Tidningsdesigner Henrik Löf och Valberedningsledamot Edward Ramberg presenterar sin motion och svarar på frågor.

Socialt Ansvarig Rasmus Manelius frågar vilket alternativ de yrkar på, Edward förtydligar att vissa åligganden inte genomförs av utskotten längre och att ena alternativet därför ålägger seniors att utvärdera och revidera utskotten i stadgarna och reglementet.

Sångphörmann Myra Perk frågar om det innebär att utskottsordförande får välja vilka poster de ska ha och om det blir mera jobb. Edward svarar att i de flesta fall kommer utskotten se någorlunda likadana ut. Men om man vill ändra något så kan det däremot innebära att man går emot reglementet i dagsläget vilket denna motion vill ändra på.

After-School Ansvarig Leo Bergendorff frågar om det gäller enbart aktiva eller även förtroendevalda poster, Edward svarar att det endast innebär ändringar för aktivaposter.

Eventansvarig Gabriel Berthet och Vice Ordförande Nanna Öström presenterar styrelsens motionssvar och svarar på frågor.

Gabriel förklarar att tanken med att tillsätta en riktlinje är inte för att styra vilka poster som ska finnas utan för att det fortfarande ska finnas reflekterande vilka poster sektionen har haft genom tiderna.

Gabriel tillägger att han har ett ändringsyrkande då det framkommit att TLTH inte har ett idrottsutskott för närvarande och därmed inte vill ha med det i vårt reglemente.

Från

"C) arbeta för att främja sektionens idrottsverksamhet samt ha en medlem som agerar som Maskinsektionens representant i TLTH:s idrottsutskott."

Till

"C) arbeta för att främja sektionens idrottsverksamhet samt ha en medlem som ansvarar för samarbete med TLTH angående idrottsverksamhet."

Utbildningsansvarig Sofie Rouse frågar om utskottsordförande måste be om att ändra riktlinjen före man väljer sina poster, Gabriel svarar att nej det är inte tanken. Nanna säger att ordförande inte måste välja poster enligt tidigare år utan kan ändra sina poster innan de nya medlemmarna ska tillsättas.



Seniorsledamot Felix Langenius tycker det är stora ändringar och något enkelt gjort enbart för syftet av att allt ska skrivas likadant men att resultatet ändå är bättre än vad vi har idag.

Svetslök Pauline Asker säger att vi är en studentorganisation och tycker det är kul att kunna bevara vilka poster vi har och att dessa finns nedskrivna snarare än att alla försvinner.

Designer Fredrik Von Axelson frågar när det är tänkt att nya utskottsordförande och vice ska bestämma vilka poster som ska vara med i utskottet. Gabriel svarar att detta bestäms direkt efter höstterminsmöte 2 innan man ska hålla i aktivarekryteringen.

M-cyklist Victor Lennartsson tycker det är en rimlig kompromiss och att det är ett bra sätt att bevara valfriheten för ordförande och vice i utskotten att kunna välja sina poster utan att gå emot reglementet men att vi fortfarande bevarar kvar vilka poster som funnits på sektionen.

Gabriel Berthet yrkar på att godkänna motionssvaret med hans ändringsyrkande.

Från

"C) arbeta för att främja sektionens idrottsverksamhet samt ha en medlem som agerar som Maskinsektionens representant i TLTH:s idrottsutskott."

Till

"C) arbeta för att främja sektionens idrottsverksamhet samt ha en medlem som ansvarar för samarbete med TLTH angående idrottsverksamhet."

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret med ovanstående ändringsyrkande.

§11.2 Stadgerevidering - små justeringar

Beslut

5.2

Talman Oscar Stjernfält överlämnar uppdraget som mötesordförande till Vice Ordförande Nanna Öström.

Seniorsledamot Felix Langenius och Talman Oscar Stjernfält presenterar sin motion.

Utbildningsansvarig Sofie Rouse presenterar styrelsens motionssvar.

Mötesordförande Nanna Öström öppnar upp för diskussion.

Eventansvarig Gabriel Berthet tackar motionärerna för tiden de lagt ner på ändringarna i motionen.



Mötet beslutade
att bifalla motionen.

§11.3 Stadgerevidering - medelstora justeringar **Beslut** [5.3](#)

Seniorsledamot Felix Langenius och Talman Oscar Stjernfält presenterar sin motion.

Sektionsordförande Linnea Jungestad presenterar styrelsens motionssvar.

Seniorsledamot Axel Alm frågar hur motionärerna ställer sig till svaret, de svarar båda att de håller med svaret.

Administrativt Ansvarig Electus Alexis Jiang frågar huruvida det bör stå funktionärer eller ledamöter i utskotten. Felix svarar att det inte är särskilt tydligt i styrdokumentet vad som räknas som en ledamot eller funktionär i ett utskott. Att förtydliga detta är däremot en större ändring som hade behövt en egen motion.

Mötet beslutade
att bifalla motionen.

§11.4 Stadgerevidering - stora justeringar **Beslut** [5.4](#)

Seniorsledamot Felix Langenius och Talman Oscar Stjernfält presenterar sin motion.

Socialt Ansvarig Rasmus Manelius presenterar styrelsens motionssvar och svarar på frågor.

Felix yrkar på
att godkänna styrelsens motionssvar med följande ändringsyrkande i att-sats 1.

Från

Beslut taget av någon av sektionens myndigheter kan hos TLTH:s fullmäktige överklagas av en eller flera av sektionens medlemmar i enlighet med Teknologkåren vid LTHs stadgar.

Till

Beslut taget av någon av sektionens organ kan hos TLTH:s fullmäktige överklagas av en eller flera av sektionens medlemmar i enlighet med Teknologkåren vid LTHs stadgar.

Mötet beslutade
att bifalla motionen enligt styrelsens motionssvar med ovanstående ändringsyrkande.

Talman Oscar Stjernfält återupptar uppdraget som mötesordförande.



§11.5 Äskning av filmutrustning

Beslut

5.5

Filmphørmän Maja Karlström och Marcus Lengquist presenterar motionen och svarar på frågor.

Seniorsledamot Axel Alm frågar varför man valt att äska för mikrofoner istället för myggor. Marcus svarar att det är dyrare med myggor och man var osäker över det behovet.

Kommunikationsansvarig Felix Granvik presenterar styrelsens motionssvar och svarar på frågor.

Felix berättar att drönaren som är länkad i motionssvaret inte längre finns kvar då den var begagnad och att styrelsen istället vill äska för samma modell av drönare men en ny variant istället för 900kr mer.

Marcus vill även få med adaptern som inte nämns i styrelsens motionssvar i äskningen.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion.

Husansvarig Joel Toryd berättar att styrelsen diskuterade kring trådade mickar ifall det hade behövts men då det hade varit en mindre summa så kan den godkännas på ett styrelsemöte senare vid behov.

Felix berättar att drönaren inte heller behöver pilotkort för att flygas utan endast att man ska registrera sig online och betala en avgift och att det finns budgetpost för denna avgiften.

Felix yrkar på

att godkänna styrelsens motionssvar med tillägg för kostnaden av att drönaren köps som ny och adapter som fanns med i motionärernas äskning för en totalsumma 14049kr.

Mötet beslutade

att bifalla äskningen enligt ovanstående yrkande.

§11.6 Äskning av degblandare

Beslut

5.6

Cafémästare Fredrik Norberg och Vice Cafémästare Viktor Billing presenterar motionen och svarar på frågor.

Vice Ordförande Nanna frågar om de mätt så den passar in i caféet, Fredrik svarar att den får plats perfekt bredvid ugnen på deras nuvarande bänkar.



M-cyklist Victor Lennartsson frågar om antalet skålar man får med, Fredrik svarar att man får med en skål.

Socialt Ansvarig Rasmus Manelius presenterar styrelsens motionssvar.

Talman Oscar Stjernfält öppnar för diskussion.

Victor Lennartsson frågar om det finns en budgetpost som hade kunnat täcka äskningen, Fredrik svarar att de har en för underhåll men att den inte hade täckt kostnaden.

Mötet beslutade
att bifalla äskningen i sin helhet.

Mötet ajourneras i 15 minuter.

Mötet återupptas kl.20:40.

§12 Valärenden **Beslut** [6](#)

§12.1 Valberedningen informerar **Information**

Valberedningsordförande Lisa Lignell informerar om hur förberedelserna till val av funktionärer har gått till.

§12.2 Fastställande av valförfarande **Beslut**

Talman Oscar Stjernfält presenterar Riktlinje angående valförförande under Sektionsmöten.

Mötet beslutade
att använda sig av riktlinjen.

Diskussion kring personval uppstår och diskussion förs av mötet för att komma fram till vilket valförfarande som ska användas. Det uppstår konflikt mot att följa kårens valproducedurer där kandidaten med minst röster elimineras i varje valomgång tills en är kvar och åsikter uttrycks mot att man inte vill följa dessa. Sektionsordförande Linnea Jungestad kontaktar Kårordförande Ebba Ljunggren som meddelar att vi kan fatta ett eget beslut på sektionsmötet vilken valprocedur mötet väljer att följa och använda.

Mötet fastställer inte valförfarandet för de fall antalet sökanden överskrider antalet poster utan väntar med detta tills dessa inval sker.

**§12.3 Val av funktionärer****Beslut****Val av Vice AktU-Ordförande****Beslut**

Valberedningens förslag David Spiteri presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja David Spiteri till Vice AktU-Ordförande.

Val av Vice Cafémästare**Beslut**

Valberedningens förslag John Lövberg Vilgats presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja John Lövberg Vilgats till Vice Cafémästare.

Val av Vice InfU-Ordförande**Beslut**

Valberedningens förslag Selma Grödén presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Selma Grödén till Vice InfU-Ordförande.

Val av Vice M-Brace-Ordförande**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av Vice M-Brace-Ordförande till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Vice NGM-Ordförande**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av Vice NGM-Ordförande till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Vice SRM-Ordförande**Beslut**

Valberedningens förslag Vincent Fredenberg presenterar sig och svarar på frågor.



Mötet beslutade

att välja Vincent Fredenberg till Vice SRM-Ordförande.

Val av Vice Sexmästare

Beslut

Valberedningens förslag Alice Szemere presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat David Höij presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att att genomföra valförfarande där valet avgörs enligt pluralitet där alternativet med flest antal röster fastställer valresultatet.

Mötet beslutar

att godkänna valförfarandet.

Sluten votering med 117 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja Alice Szemere till Vice Sexmästare.

Val av Vice Seniors-Ordförande

Beslut

Valberedningens förslag Rasmus Manelius presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Rasmus Manelius till Vice Seniors-Ordförande.

Val av Vice Skattmästare

Beslut

Valberedningens förslag Filip Nikolic presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Filip Nikolic till Vice Skattmästare.

Val av Vice TDG-Ordförande

Beslut

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Tidningsdesigner Henrik Löf yrkar på

att bordlägga valet av Vice TDG-Ordförande till senare i mötet.



Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Vice Verkmästare**Beslut**

Valberedningens förslag Henrik Leijon presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Philip Semmelweis presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att att genomföra valförfarande där valet avgörs enligt pluralitet där alternativet med flest antal röster fastställer valresultatet.

Mötet beslutar

att godkänna valförfarandet.

Sluten votering med 108 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja Philip Semmelweis till Vice Verkmästare.

Val av SÅS-Mästare**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posterna.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av SÅS-Mästare till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Brunchmästare**Beslut**

Valberedningens förslag Sixten Söderholm Bergwall presenterar sig via länk och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Sixten Söderholm Bergwall till Brunchmästare.

Val av Prylmästare**Beslut**

Motkandidat Axel Skoglund presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Julia Lahti Hagbard presenterar sig och svarar på frågor.



Diskussion förs kring kandidaterna.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att att genomföra valförfarande där valet avgörs enligt pluralitet där alternativet med flest antal röster fastställer valresultatet.

Mötet beslutar

att godkänna valförfarandet.

Sluten votering med 97 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja Julia Lahti Hagbard till Prylmästare.

Mötet ajourneras till kl.17:15 nästkommande dag i M:A

Mötet återupptas den 20 november kl.17:16.

Det har kommit in ett yrkande på att flytta fram Cafékassör i valordningen för att den sökande ska ha tid att närvara.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

Val av Cafékassör

Beslut

Valberedningens förslag Jacob Billberg presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Jacob Billberg till Cafékassör.

Talman Oscar Stjernfält lyfter att det hade behövts fastställas ett valförfarande för poster med fler sökanden än poster och lämnar över ordet till Eventansvarig Gabriel Berthet.

Gabriel berättar att styrelsen har diskuterat och försökt se vilka lösningar som hade kunnat gå att använda. Alternativen är främst att antingen välja in med pluralitetsval där kandidaten med flest antal röster blir vald eller genomföra röstningen i ronder där en kandidat försvinner efter varje valomgång.

Gabriel berättar att styrelsen yrkar på att genomföra det med pluralitetsval.



Jacob Wikingson frågar om man kan använda en röst till att rösta på en kandidat och en andra till att rösta blankt. Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau svarar att det är möjligt.

Henrik Löf anser att kåren har ett sätt på hur val ska gå till och att alla kandidater bör gå med på det nya valförfarandet innan det fastställs för varje val ifall en kandidat inte vill genomföra enligt pluralitetsval.

Gabriel svarar att det finns en viss rättvishet i anonymitet i vem som blir och man inte riskerar att skapa någon form av rangordning i vem som fick flest röster till posten i de fall att det är flera platser att tillsätta till samma post.

Henrik menar att kårens valförfarande är matematiskt bättre även om det har problemet med att man pekar ut vem som fått minst antal röster.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bifalla Gabriels yrkande att använda valförfarandet med pluralitetsröstning där de alternativ med flest antal röster röstas igenom.

Mötet beslutar

att bifalla yrkandet.

Talman Oscar Stjernfält frågar om det är mötets mening

att bifalla Henrik Löfs yrkande om att kandidater ska anonymt få välja att påverka sitt valförfarande ifall det inte går med på pluralitetsröstning och att valet då istället ska ske enligt kårens stadgar.

Mötet är oense och går över till slutna votering i frågan.

Henrik Löf förtydligar att hans yrkande innebär att röstningen blir så matematiskt korrekt för att se till att den kandidat som blir vald har mest stöd i invalet från sektionsmötet.

Slutna votering med 131 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

Val av PR-Mästare

Beslut

Motkandidat Axel Skoglund presenterar sig och svarar på frågor.



Mötet beslutade
att välja Axel Skoglund till PR-mästare.

Övrigt**Diskussion**

Ett yrkande har kommit in att lyfta en övrigt punkt tidigare under mötet för att nå ut till så många som möjligt.

Mötet beslutar
att bifalla yrkandet.

Hugo Andersson lyfter att en påverkanskampanj pågår just nu mot Sydsånska nationen.

Val av Sexakassör**Beslut**

Valberedningens förslag Thea Åkerhielm presenterar sig och svarar på frågor.
Motkandidat Nova Torsdottir presenterar sig och svarar på frågor.
Diskussion förs kring kandidaterna.

Sluten votering med 126 röstande äger rum.

Mötet beslutade
att välja Thea Åkerhielm till Sexakassör.

Val av Talman**Beslut**

Valberedningens förslag Linnea Jungestad presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade
att välja Linnea Jungestad till Talman.

Mötet ajourneras i 30 minuter.

Mötet återupptas kl.19:22.

Val av Her Tech Future Ansvariga**Beslut**

Ett yrkande har kommit in från kandidaterna Felicia Karlsson och Veronika Kvilleng att behandlas som en kandidat under anförande och inval av posten.

Mötet beslutar
att godkänna yrkandet.



Valberedningens förslag Felicia Karlsson och Veronika Kvilleng presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Felicia Karlsson och Veronika Kvilleng till Her Tech Future-Ansvariga.

Val av Världsmästare**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av Världsmästare till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Projektledare MEKKA 2026**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av Projektledare MEKKA 2026 till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Vice Projektledare MEKKA 2026**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att bordlägga valet av Vice Projektledare MEKKA 2026 till senare i mötet.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.

Val av Gudphadder**Beslut**

Valberedningens förslag William Welander presenterar sig och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja William Welander till Gudphadder.

**Val av Cophøs****Beslut**

Valförfarandet fastställs till pluralitetsval enligt tidigare yrkande.

Valberedningens förslag Felix Langenius presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Maja Lovén presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Nelly Persson presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Thea Lindell presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Tove Mjöman presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Karolina Hansson presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Jacob Weber presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Mötet beslutade

att välja till Felix Langenius, Maja Lovén, Tove Mjöman, Karolina Hansson & Jacob Weber till Cophøs.

Mötet ajourneras 10 minuter från klockan 21:20.

mötet återupptas kl.21:35.

Val av Hovmästare**Beslut**

Valförfarandet fastställs till majoritetsval enligt teknologkårens valprocedur.

Valberedningens förslag Jesper Nordström presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Emmie Holmgren presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Janna Sjödin presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Sluten röstning med 113 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja Jesper Nordström till Hovmästare.

Val av Ølphørmän**Beslut**

Valförfarandet fastställs till pluralitetsval enligt tidigare yrkande.

Valberedningens förslag Anton Holmberg presenterar sig själv och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Caitlin Berndtsson presenterar sig själv och svarar på frågor.

Motkandidat Jakob Wikingson presenterar sig och svarar på frågor.



Motkandidat Axel Erlandsson presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Sluten votering med 111 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja Jakob Wikingson och Caitlin Berndtsson till Ølphørmän.

Ett yrkande för att flytta fram inval av Projektledare för projektgrupp MULLE har kommit in

Mötet beslutade

att avslå yrkandet.

Val av After School-ansvariga**Beslut**

Valförfarandet fastställs till pluralitetsval enligt tidigare yrkande.

Valberedningens förslag David Höij presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Ebba Hultman presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Elin Brinck presenterar sig och svarar på frågor.

Valberedningens förslag Olivia Berthold presenterar sig och svarar på frågor.

Motkandidat Joel Lindberg presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion förs kring kandidaterna.

Sluten votering med 94 röstande äger rum.

Mötet beslutade

att välja David Höij, Ebba Hultman, Elin Brinck & Joel Lindberg till After School-ansvariga.

Val av Projektledare för Projektgrupp MULLE**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Carl Smith blir nominerad till posten och tackar ja.

Carl Smith presenterar sig själv och svarar på frågor.

Mötet beslutade

att välja Carl Smith till Projektledare för Projektgrupp MULLE.

Val av Styrelseledamot med Kommunikationsansvar**Beslut**



Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Mötet beslutade

att bordlägga valet av Styrelseledamot med Kommunikationsansvar.

Val av Styrelseledamot med Näringslivsansvar**Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten.

Mötet beslutade

att bordlägga valet av Styrelseledamot med Näringslivsansvar.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på att bordlägga valet av samtliga kvarstående poster.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§13 Beslutsuppföljning**Information**

Inga beslut att följa upp.

§14 Övrigt**Diskussion**

Nanna Öström, Isak Kjörling Bertheau och Teo Martinsson tårtar tillsammans Sektionsordförande Linnea Jungestad.

§16 TFMA**Ordningsfråga**

Talman Oscar Stjernfält förklarar mötet avslutat kl. 00:15.



Vid protokollet

Isak K-B

Isak Kjöörning Bertheau
Administrativt Ansvarig

Viktor Billing

Viktor Billing
Justerare

Oscar Stjernfält

Oscar Stjernfält
Talman

Hugo Andersson

Hugo Andersson
Justerare